
Zápis ze schůze Osadního výboru Petrovice 12.řijna 2020 v 18.hod.

Přítomni všichni členové OV.

Po přivitánÍ předsedou. jedná se v podstatě o jediný bod programu, a to je požadavek OV na akce
v roce 2021.

Předseda také připomněl situaci ohledně Kovidu 19 - nařízeni vlády je vyvěšeno na vývěsce.

Paní Marie Vondráková z Petrovic oslavila 80 narozeniny.

Začal se budovat chodník podél silnice.

Požadavky:

Pokračovat ve výkupu pozemků silnice k Rokoskám

Vyasfaltovat silnici na pozemkách města k Rokoskám

Vyčistit mÍstnÍ rybníky od rákosí a jiných rostlin

Oprava vrat u hasičárny

Vyčlenit obecní pozemky na stavební parcely

Dořešit vlastnické vztahy silnice k Hrůzovým a vyasfaltovat

Oprava silnice k Maršíkovým
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Pokračovat v budováni chodníku dále ve vsi

Vyjmout pozemek parkoviště u budovy OV z půdního fondu

Zakoupit autorská práva na 5-10 písniček, pro možnost zahrát oslavencům v místním rozhlase

Vyčistit rybník Kamšovák- septik

Upravit pozemek v přední části budovy OV

Z pověření zapsal Bloudek Městský
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